

# 智能遥控器

使用说明书

YSG07



更多详细信息请扫码

YOCTOP  
悦科科技

### 布局

#### Insta

指示灯

A 键 相机息屏  
相机关机  
相机唤醒

B 键 切换模式  
唤醒后拍摄

S 键 拍摄  
/电源

挂绳孔

充电口

#### GoPro

指示灯

A 键 小模式切换

B 键 切换主模式  
唤醒后拍摄

S 键 拍摄  
/电源

挂绳孔

充电口

### 配对

#### 1 遥控器进入配对模式

1. 按下 **S键** 1秒钟打开遥控器, 绿灯开始闪烁

2. 同时按下 **A键**和 **S键** 3秒进入配对模式, 蓝灯和绿灯交替闪烁

#### 2 相机进入配对模式

#### Insta

1、在相机菜单中找到蓝牙遥控器图标, 或蓝牙遥控器菜单, 并在搜索结果中选择 Insta360 GPS Remote, 等待连接。

### GoPro

#### HERO 13 和 12

屏幕下划>配对设备

#### HERO 11

首选项>无线连接>连接设备>遥控器

#### HERO 11 MINI

在关机状态下长按 按键启动并进入配对

#### 其它

连接>连接设备>遥控器 使相机进入配对模式。

### 3 完成配对

#### Insta

1、连接成功后, 遥控器自动退出配对界面。

2、如果30秒之内连接不成功, 请**完全**按以下步骤重新配对:

- 请关闭遥控器
- 在相机上点击 Insta360 GPS Remote, 选择 [删除]
- 关闭相机, 重新配对。

#### GoPro

1、连接成功后, 遥控器指示灯常亮。

2、如果配对失败, 请在相机连接设置里选择 **重置连接**, 或者将相机恢复出厂设置, 然后重新配对。

3、配对过的相机在下次连接遥控器的时候不需要重新配对遥控器开机时可以唤醒相机。

4、当相机超过8小时不使用, 可能会彻底关闭无线连接, 遥控器无法唤醒相机。此时请手动打开相机即可自动恢复无线连接, 不需要重新配对。

### 功能操作

#### Insta

#### 开关机

开机: 按下 **S键** 1秒钟。  
关机: 按下 **S键** 3秒钟。

#### 模式切换

连接相机后每按一下 **B键**, 相机就会依次进入下一个模式。

部分相机型号需要在按下 **B键** 后再按一下 **快门** 键来确认模式切换

视频相关的模式下指示灯显示绿色, 相片相关模式下则为蓝色。

#### 拍摄

点击 **S键** 可以开始或结束拍摄。  
相机在拍摄的过程中遥控器指示灯会慢闪。

#### 打标

支持打标的型号, 在视频拍摄过程中按下**B键**会打下标记。

#### 相机屏幕开关

在相机支持息屏的情况下, 点击**A键**可以控制相机屏幕熄灭  
再次点击将唤醒屏幕。

#### 控制相机关机和唤醒

长按 **A键** 3秒, 将控制相机关机。  
如果在相机菜单里选择允许[蓝牙唤醒], 点击 **A键** 将唤醒相机  
如果遥控器从关闭状态变为开机状态, 也会唤醒相机。

#### 唤醒后立刻拍摄

在相机关机, 并支持蓝牙唤醒的情况下, 按 **B键** 可以唤醒相机, 相机连接后会自动开始使用当前模式进行拍摄。  
如果遥控器处于关闭状态, 点击 **S键** 打开遥控器后, 在遥控器绿灯开始闪烁的时候点击一次 **B键**, 当相机连接后也会自动开始拍摄。

#### GoPro

#### 开关机

开机: 按下 **S键** 1秒钟。  
关机: 按下 **S键** 3秒钟。

#### 模式切换

连接相机后每按一下 **B键**, 相机就会依次进入下一个主模式。  
按一下**A键**就会在当前主模式下的子模式里切换。  
如果您使用GoPro11、12、13, 请将相机模式设置为“专业”。  
如果您使用MAX双击**A键**可以切换360度镜头和普通镜头

#### 拍摄

按下 **S键** 开始或结束拍摄  
视频拍摄过程中, 按下 **B键** 会打下HiLight 标志。

#### 控制相机关机和唤醒

关闭遥控器的时候, 相机也会关闭  
如果遥控器从关闭状态变为开机状态, 也会唤醒相机。

#### 唤醒后立刻拍摄

如果遥控器处于关闭状态, 点击 **S键** 打开遥控器后, 在相机连接上遥控器之前, 点击一次 **B键**, 当相机连接后也会自动开始拍摄。

#### 充电

请使用手机的USB充电头充电。  
关机时: 充电时白灯亮。充电完成后, 白灯熄灭。  
开机时: 充电时, 白灯亮1秒后熄灭, 充电在后台继续进行。  
电量低于10%的时候全部LED会每隔1分钟闪烁进行提示, 开机的时候也闪烁提示。

### 遥控手机

1. 关机状态下按住 **B键** 后, 按下 **S键** 开机, 遥控器进入手机遥控模式, 蓝灯开始闪烁。

2. 请在手机蓝牙设置里面选择YOCTOPRC, 并在弹出配对请求的时候选择 **确认**, 进行配对。连接成功后蓝灯会常亮。

3. 完成配对后, 遥控器只要进入手机遥控模式, 手机会自动连接到遥控器。

4. 按下**S键** 可以控制手机拍照。如果无法拍照, 请在手机拍照设置里将手机的拍照按键设置为“音量-”。

5. 如果未知的问题, 或者连接后无法拍照, 请在手机蓝牙设置里选择“YOCTOPRC”设备, 并进行“忽略”或“删除”操作, 然后重新配对。

#### 仅部分手机可以实现的附加功能

如果是iPhone 请先进行设置:  
进入设置->辅助功能->辅助触控  
辅助触控选择打开, 跟踪灵敏度拉到最左边。  
安卓手机无需设置。

按住**A键**可以放大画面  
按住**B键**可以缩小画面  
双击**S键**可以切换前后镜头

### 故障排除

- 遇到问题请参考视频或咨询在线客服
- 由于相机本身就容易软件出错, 所以遇到问题时, 将相机恢复到出厂设置, 并重新配对, 能解决大部分的问题
- Hero8相机需要2.5以上固件。
- 本产品提供一年保修, 保修请联系购买店铺的客服。有任何的问题和建议, 也可以给我们售后客服发邮件。  
[customerservice@yoctop.com](mailto:customerservice@yoctop.com)

### 参数

电池容量	40mah
充电电压	5V
充电电流	<40ma
充电时间	1.5小时
工作距离	10米

# SMART REMOTE USER GUIDE

YSG07

Online Documents and Videos please scan QR



YOCTOP

### LAYOUT

#### Insta

#### GoPro

### PAIRING GUIDE

#### 1 PUT THE REMOTE INTO PAIRING MODE

1. Press the **S key** for 1 second to turn on the remote control; The Green Light will start blinking.
2. Press and hold both the **A key** and **S key** for 3 seconds to enter pairing mode; The blue light and green light will alternate blinking.

#### 2 PUT THE CAMERA INTO PAIRING MODE

##### Insta

In the camera menu, locate the Bluetooth remote control, and select [Insta360 GPS Remote] from the search results, then wait for the connection.

### GoPro

#### HERO 13 or 12

Swipe down the touch screen>Pair Device

#### HERO 11

Select Preferences > Wireless connections > Connect device >GoPro Quik App

#### HERO 11 MINI

Press and hold the button with the camera off

#### Others

Select Connection>Connect Device>The Remote to enter Pairing mode.

### 3 PAIRING COMPLETE

#### Insta

- 1.After a successful connection, the remote control will automatically exit the pairing interface.
- 2.If the connection fails within 30 seconds, please re-pair following these steps:
  - Turn off the remote control.
  - On the camera, tap Insta360 GPS Remote and select [Delete].
  - Turn off the camera and re-pair.

#### GoPro

- 1.After a successful connection, the remote control's light will stay on continuously.
- 2.If pairing fails, please reset the camera to factory settings and try again.
- 3.The remote can wake up a paired camera.
- 4.After 8 hour of power off or runs out of battery, the camera may completely shut down the wireless connection. You need to turn on the camera manually,and the wireless connection will be automatically turned on.

### FEATURES

#### Insta

##### On/Off

**Power On:** Press the **S key** for 1 second.  
**Power Off:** Press the **S key** for 3 seconds.

##### Mode

Every time you press the **B key**, the camera will enter the next mode sequentially.  
Some camera models require you to press the **B key** and then press the Shutter key to confirm the mode switch.

##### Shooting

Press the **S key** to start or end shooting.

##### Marking

Press the **B key** to mark a tag When Recording with supported camera model.

##### Camera Screen On and Off

Press the **A key** will turn the camera screen off; Press again to wake the screen.

##### Turning Off and Waking the Camera

Press and hold the **A key** for 3 seconds to turn off the

#### GoPro

##### On/Off

**Power On:** Press the **S key** for 1 second.  
**Power Off:** Press the **S key** for 3 seconds.

##### Mode

Every time you press the **B key**, the camera will enter the next Main mode sequentially.  
Press **A Key** wil switch Sub-Mode.

camera.  
If [Bluetooth Wakeup] is enabled in the camera menu, clicking the A Key again will wake up the camera.  
If the remote control changes from off to on, it will also wake up the camera.

##### Instant Capture

Press the **B key** to wake the camera. Upon connection, it will automatically start capturing in the current mode.  
If the remote control is off, turn it on by pressing the **S key**.  
When the green light starts blinking, press the **B key** once.  
Once connected, the camera will begin capturing.

#### GoPro

##### On/Off

**Power On:** Press the **S key** for 1 second.  
**Power Off:** Press the **S key** for 3 seconds.

##### Mode

Every time you press the **B key**, the camera will enter the next Main mode sequentially.  
Press **A Key** wil switch Sub-Mode.

##### Shooting

Press the **S key** to start or end shooting.

##### HiLight Marking

Press the **B key** to mark a HiLight tag When Recording.

##### Turning Off and Waking the Camera

The camera will turn on and off following the remote control.

##### Instant Capture

Power the remote on with the **S key**, then press **B key**, and the camera will start recording after a successful connection.

##### Charing

When Off: The white light will turn on while charging. The light will turn off once charging is complete.  
When On: The white light will turn on for 1 second and then off. Charging continues in the background.  
When the battery is less than 10%, the white light will flash a few times every minute as a reminder.

#### GoPro

##### On/Off

**Power On:** Press the **S key** for 1 second.  
**Power Off:** Press the **S key** for 3 seconds.

##### Mode

Every time you press the **B key**, the camera will enter the next Main mode sequentially.  
Press **A Key** wil switch Sub-Mode.

### CONTROL SMARTPHONE

Please note that the following functions are only available on some smartphone models:

- 1.hold down the **B key** and pressthe **S key** to turn the remote on. The remote control will enter the smartphone remote mode, and the blue light will start blinking.
- 2.Select the YOCTOPRC in the Bluetooth settings of phone, and when the pairing request pops up Select **OK** to pair.
- 3.Once paired, your phone will automatically connect to the remote control whenever the remote enters mobile remote mode.

##### Shooting

Press the **S key** to take a photo on your phone.  
If the it does not work, adjust your phone's camera settings to set the camera button to "Volume Down."  
If you encounter an unknown problem, please find the YOCTOPRC device in the Bluetooth settings of your phone and Delete it ,then pair again.

##### Zooming

If you are using an iPhone, please follow these steps to set it up first:  
Go to Settings → Accessibility → Touch , Turn on AssistiveTouch, and set Tracking Sensitivity to the far left.  
No setup is required for Android phones.

### TROUBLESHOOTING

- You can restore the camera to factory settings to solve the camera's problems.
- Make sure your Hero8 camera has firmware version 2.5 or higher.
- Each of our products has been tested and has a one-year warranty.  
Contact us if you have any questions:  
customerservice@yoctop.com

### PARAMETER

Battery Capacity	40mah
Charging Voltage	5V
Charging Current	40ma
Charging Time	1.5H
Working Distance	10M